
Bilag til dagsordenens pkt. 4. Indkomne forslag 

 

1. Forslag vedr. rullebump 

Som beboer i sommerhusområdet gennem snart 30 år har det, på næsten hver generalforsamling været 

drøftet om de ulidelige problemer med vejstøv. 

Problemerne er ikke blevet mindre de sidste par med de mange nye beboere i området. 

Dejligt at så mange nye mennesker har fundet området attraktivt, den skønne uspolerede natur tæt på 

vand og skov. 

Det giver også forøget trafik ikke mindst flere servicebiler i området med deraf følgende massive støvgener. 

De fleste respekterer de opsatte skilte med henstilling om at overholde de anbefalede 20km/h i området, 

men mange respekterer desværre ikke denne henstilling. 

Mit forslag går kort og godt ud på at søge Vordingborg kommune om tilladelse til at bruge rullebump på 

valgte vejstrækninger. 

Man kunne f.eks. gøre et forsøg på Hejrevej med udlægning af 3-4 bump og se virkningen. 

De omtalte rullebump kan nemt fjernes ved vejrenovering og er er til at købe til en meget favorabel pris. 

https://www.a39.dk/rullebump-mobilt-vejbump-p-629.html 

 

Stillet af: Per Saxkjær, Hejrevej 36. 

 

 

2. Forslag til afstemning om ny vejbelægning: 

 

• Udlægning af skærver i størrelsen 16-22 mm, i og tæt omkring huller.  

• Veje udsat for meget trafik, og dermed flest (og tilbagevendende) huller, påbegyndes først. 

• Skærverne skal tromles, masseres ned i vejen, senest et par dage efter udlægning. 

• Indkøbt vejstøvsgranulat opbruges, evt. på de mindre befærdede veje. 

• Der skal ikke fra start udlægges hele vejbaner med skærver, da det vil belaste økonomien unødigt. 

 

Stillet af: Peter Kehlet, Dalvej 14. 

 

 

 

https://www.a39.dk/rullebump-mobilt-vejbump-p-629.html

